
 

 

Kalkuddens samfällighetsförening, Ksf 

Badvägen 4, 647 93 Mariefred 

E-postadress: kontakt@kalkudden.se 

 

 

Protokoll nr 1 räkenskapsåret 2023-2024 

Styrelsemöte i Kalkuddens samfällighetsförening och Kalkuddens tomtägarförening 

 

 

Mötesdatum: onsdagen 5 april 2023 

Plats: digitalt 

Närvarande: Mats Sjögren, Sven Leander, Cecilia Fidler, Jonas Fläckerud, Helena Gårdsäter 
Frånvarande: Richard Mangs, Krister Johansson, Karolina Vrethem  

 

 
1. Styrelsemötets öppnande 

Ordförande Mats Sjögren öppnar styrelsemötet och hälsar de närvarande välkomna. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

3.  Genomgång av protokoll från föregående styrelsemöte 

Protokoll nr 9, från styrelsemötet 21 februari 2023 godkändes. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomin är stark, bra likviditet.  

Styrelsen diskuterar förslag från Contrado på budget för nästa räkenskapsår. För att förbereda ett 

beslut på nästa styrelsemöte hur momsen påverkar avgifter och budget ska Sven L, Mats S och Jonas F 

ha möte inom kort och gå igenom olika alternativ. 

 

5. Mark och jakt 

Fastighetsägaren på Frönäsvägen 100 som uppmärksammat oss på trädet som kan falla på elledning 

står på samfällighetens mark. Krister J och Roger Sjöö tar ansvar att fälla trädet. 

Vattenfall har lovat komma och kolla träd som står nära elledning på Bergsvägen/Hermelinvägen som 

är angripna av granbarksborren. 

Trädet på Porfyrvägen och björken vid vägen till Brygghuset är borttagna. 

 

6. Väg och fastigheter 

Roger Sjöö har sagt upp sitt vinteravtal, däremot fortsätter hans avtal sommartid. Nytt avtal med en 
entreprenör krävs för snöröjning med mera inför nästa säsong. Ksf ska tillsammans med 

Vägsamfälligheten och Edsala samfällighet försöka hitta en gemensam lösning. Sven L och Jonas F 

ska undersöka kontakter. 

 

Cissi F ska kontakta firman som ska renovera Brygghusets fasader om en tidsplan. 

 

Mats S ska beställa nya lås. Styrelsen är osäker på hur många nycklar som behövs, Mats S kollar med 

Fritidsklubbens ordförande Eva Hultén angående Brygghusets behov.  

 

Obs! Parkslide växer i omfång vid Smedjan. Rör ej! 

 

Årets vattenprover ska beställas av Helena G. 

 

7. Bryggor, badplatser och stränder 

mailto:kontakt@kalkudden.se


Strängnäs kommun har frågat om Kalkudden har privata bad. Detta med anledning av texten där det 

framgår att så är fallet på de två stora plåtskyltarna med karta över området (i korsningen Badvägen / 

Frönäsvägen och Bergsvägen/Frösnäsvägen). Skyltarna sattes upp 2004. Styrelsen anser att vi inte har 

privata bad då allemansrätt gäller. Helena G får i uppdrag att måla över texten. Hon får också ansvara 

för att nya ”hundskyltar” kommer på plats vid baden. 

 

Vassklippning kommer att ske före midsommar. 

 

8. Vatten och avlopp.  

Styrelsen diskuterar rätten att säga nej till stenkross i Ravinen enligt den advokatfirma som har yttrat 

sig i frågan, enligt beslut på förra styrelsemötet 22 februari att kontakta en jurist i ärendet. 

Styrelsen beslutar att advokaten får i uppdrag att formulera ett brev utifrån underlaget ställt till 

Strängnäs kommun, Miljöenheten och Sevab. Stämman i juni får ta ställning till hur vi därefter går 

vidare. 
  

9.  Stämman 11 juni 

Plats: Församlingshuset 
Ordförande: Christer Olsson 

Mats S ska fråga Peter Sivervall om sekreteraruppdrag och meddela valberedningen om datum. 

 

Inga motioner har inkommit (sista dag var 31 mars) 

 

Tidsplanen fastställdes: genomgång av budget och handlingar på styrelsemötet 26 april 

Korrigerade handlingar mejlade till Helena G 10/5 

Klara pdf till Snabbkopiering 15/5 

Till posten 23/5, i medlemmarnas brevlådor 26/5 (enligt stadgan två veckor före årsmötet) 

 

 

10. Inkomna skrivelser och mejl. 

Medlemmarna har fortlöpande fått svar på sina frågor. 

 

 

11. Städdagen 22 april  

Arbetsuppgifter:  

Vid Kotanbryggan behöver det röjas, skräp ska till tippen, nya brädor ska flyttas till Smedjan och 

gammalt virke får medlemmar gärna ta hand om.  

Skräp i Smedjan ska till tippen. Det behövs bil med släp! 

Badflottarna ska i vattnet.  

Klippa, kratta och städa runt badstränderna. 

 

Mats S tar ansvar för att ”korvgubben” är på plats vid Brygghuset efteråt. 
 

 

12. Nästa möte 

Onsdagen 26 april kl 18-20 

 

 

13. Mötet avslutas 

 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 



 

……………………………..  …………………………………… 

Helena Gårdsäter   Mats Sjögren 

sekreterare    ordförande 

 

 

Justeras:    Justeras: 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 


